
Bestyrelsesmøde EOR - Referat 
Dato: 27.05.25 

Klokken: 19.00 

 

Deltager: 

Formand:   Pia Rasmussen 

Næstformand:  Stine Beeson  

Kasserer:   Helle Engberg Madsen 

Sekretær:  Maibritt Udesen 

Medlem:  Maria Høj Pedersen 

Suppleant:   Nadja Damtoft 

Suppleant:   Lena Skelmose 

 

Pkt. 1. Status bordet rundt: 

Opfølgning fra sidste møde. 

 

Pkt. 2. Personale. 

Der er drøftet muligheder for at endnu flere driftsopgaver kommer ud i driften, både i stald og elevskolen efter ønske 

fra personalet. 

 

Pkt. 3. E-mails der mangler besvarelser/håndtering + andet.  

-Der udarbejdes et brev til vores største sponsorer, som skal sendes ud vedrørende aktiviteter i det nuværende 

sponsor år og hvilke tiltag der igangsættes fremadrettet i næste sponsor år. 

 

-Der er forespørgsel på, om der kan indsættes et link på EOR Facebook gruppen, når der indsættes et nyt referat på 

hjemmesiden. Dette kommer der ikke. Der afholdes pt. bestyrelsesmøder hver 14 dag, hver anden torsdag i lige uger. 

Dato for næste bestyrelsesmøde kommer til at stå som sidste punkt i referatet. Dog kan der forekomme ændringer 

pga. helligdage osv. Sekretær bestræber sig på, at referat fra aktuelle bestyrelsesmøde indsættes på hjemmesiden 

inden næste bestyrelsesmøde. Det er medlemmers eget ansvar at holde øje. 

 

Pkt. 4. Arbejdstilsynet har været på besøg. 

-Der har været eftersyn af maskinerne og stigen maj 2025.   

-Der er gennemført APV.  

-Der har været eftersyn på skridtmaskinen med rapport i august 2024. 

-Kia har indsendt dokumentation til AT og alt er godkendt. Stor ros til vores effektive daglige staldleder. 

 

Pkt. 5. Kontrakter.  

Part kontrakter: 

Maibritt har lavet et udkast som skal gennemgås med Marie. 

 

Ansættelseskontrakter: 

Disse skal gennemgås og justeres. Pia og Maria igangsætter dette. 

 

Stald kontrakter: 

Disse skal opdateres, der foreligger et udkast og der skal indhentes nye underskrifter. Fremadrettet skal kontrakterne 

ikke kun accepteres online, men også gennemgås personligt 1-1, da mange informationer går tabt. 

 



Pkt. 6. Hvilke opgaver skal sponsorudvalget have? 

Der er efterspørgsel efter hvad der skal søges til via fondsøgning. 

-Der skal søges til en ny kat 3 pony og et højt hegn til udendørsbanen. Nadja giver udvalg besked. 

 

Pkt. 7. Udvalgsgrupper. 

-Maria har lavet en oversigt. Denne kommer på opslagstavlen + på hjemmesiden. 

-Der skal informeres omkring, at når man er opstaldet på EOR, så skal man være medlem af et udvalg hvilket også står 

i staldkontrakten som accepteres online ved tilmelding af opstaldning. 

 

Pkt. 8. Sponsorer. 

-EOR skal have endnu mere fokus på eksponering af vores største sponsorer.  

-Der drøftes forskellige eksponeringsmuligheder. F.eks. at en klasse nævnes efter vores halsponsorer eller at til de 

stævner hvor der opsættes ekstra staldbokse, at disse stalde hedder et sponsornavn, istedet for stald 1.  

-Der skal også mere fokus på at huske at ved alle stævner i Equipe, så skal hallerne skrives ind som BDO og ROTPUNKT 

hallen, i stedet for ´hal 1+2.  

-Der skal laves et skema med overblik over sponsorgaver i skabet istedet for at gavekort udløber.  

-Nadja, Lena og Maibritt afholder møde vedrørende overblik over sponsor, sponsor brev, skema over nuværende 

sponsorgaver, hvornår og til hvilke der skal sendes faktura til samt hvornår sponsorgaver skal afhentes. 

 

Pkt. 9. Undervisning. 

-Der undersøges en mere effektiv digitalform vedrørende booking af undervisning.  

-Når faste undervisere flytter deres faste dage i den faste halplan, skal andet korrekt booket undervisning inde for 2 

dages fristen ikke flyttes, men faste undervisere skal vise hensyn til andet booket undervisning.  

 

Pkt. 10. Elevskolen: 

Pony: 

-Der kigges efter en kat 3 pony. 

 

Sommerlejr: 

-Der er 41 tilmeldinger til sommerlejr i år, heraf 35 fra elevskolen. Der er afholdt sommerlejr møde. Underviser og 

Marie er i gang med at tildele ponyer og udarbejde det endelige program. Underviserne skal have løn når 

elevponyerne håndteres under ridelejr. Deres timer fastlægges når det endelige program foreligger. 

 

Ryttermærker. 

Maria skulle igangsætte ryttermærker inden hun kom ind i bestyrelsen. Dette er der pt ikke tid til grundet 

bestyrelsesarbejde. Der forslås, at ryttermærker indgår som en del af at gå til ridning på EOR, som den teoretiske del 

via underviserne. (Maibritt drøfter dette med Marie og undervisere). 

 

Pkt. 11. insektgardiner til køkkenet. 

Der er indhentet tilbud på insektgardiner til cafeens 2 køkkenvinduer, således vinduerne kan åbnes uden der kommer 

en masse fluer ind.  

 

Pkt. 12. Bogholderi. 

Der blev orienteret til generalforsamlingen 2025, at bogholderiet vil blive udliciterer til Taltech, så vi får fjernet den 

store opgave fra bestyrelsen. Den er tidskrævende og vi bliver meget sårbare, da opgaven kræver meget specifikke 

faglige kompetencer. Formand og kassere har haft første møde med Taltech og Economic er blevet implementeret. 

 



Pkt. 12. Bestyrelsesform. 

I den nye bestyrelse har alle stemmeret, ansvarsområder, opgaver og er aktive. Vi er meget glade for, at alle er 

motiveret og ligeværdige om man er suppleant eller formand.  

Ingen skal sidde alene med et stort ansvarsområde, så der er besluttet, at der skal være 2 repræsenterer i hvert 

område. Det er en positiv udvikling, at alle i den nye bestyrelse deltager aktivt, for sammen at styrke og udvikle et 

endnu bedre EOR. 

 

Pkt. 12. Næste bestyrelsesmøde. 

-Næste bestyrelsesmøde er den 12.06.25 kl.19.00.  

-Udvalgsgrupper er velkomne til at komme til en åben dialog hvis behov den 12.06.25 fra kl. 18.30-19.00. 

 

Maibritt Thinggaard Høst Udesen 

Sekretær/referent 

 

Referat godkendt den 29.05.25 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


